
Voorzitter, leden van de raad.

Mijn naam is Rogier Schmitt. Ik ben al 10 jaar werkzaam als commercieel manager voor Sir Winston
Fun & Games, een family entertainment concept. Ik spreek vanavond in over de geplande wijziging
APV op het gebied van gamecenters.

Zoals blijkt uit de beslisnota wordt het collegevoorstel gedaan naar aanleiding van verzoeken uit de
markt om een gamecenter toe te staan. Het college beoordeelt dat verzoek positief en wil een
gamecenter toestaan aan een partij die lid is van branchevereniging FEC Nederland. Wij zijn één van
de partijen die dit verzoek aan de gemeente hebben gedaan.

Van een modern gamecenter, zoals leden van de FEC Nederland dat exploiteren, maken zg.
kermisautomaten een essentieel onderdeel uit. Kermisautomaten bestaan in verschillende varianten.
Sommige hebben een kansspelkarakter, sommige niet. De leden van FEC Nederland beperkt de
plaatsing van kermisautomaten bewust tot kermisautomaten met een behendigheidskarakter en
stellen geen kansspelautomaten op. Een kermisautomaat met behendigheidskarakter is bijvoorbeeld
een automaat waar je met basketballen door een ring gooit, en waarbij je dan enkele tickets ontvangt
uit de machine bij een bepaalde score. Deze tickets kan je dan inwisselen voor bijvoorbeeld een
pluche knuffel.

Het voorstel zoals het er nu ligt beperkt het aantal inrichtingen tot één en maakt daarnaast plaatsing
van alle kermisautomaten categoraal onmogelijk, ook kermisautomaten met een
behendigheidskarakter. Daarmee maakt het niet een gamecenter zoals de leden van FEC Nederland
die exploiteren mogelijk, maar beperkt het de reeds bestaande mogelijkheden om amusement aan te
bieden. Voor onze onderneming is de wijziging op deze manier niet interessant en we verwachten dat
dit voor onze branchegenoten ook zal gelden.

De leden van FEC Nederland hebben maatregelen genomen, die o.a. waarborgen dat geen
kermisautomaten met een kansspelkarakter worden geplaatst. Zoals blijkt op de website van de
kansspelautoriteit stelt de kansspelautoriteit zich op het standpunt dat deze maatregelen van FEC
eventuele risico's op kansspelverslaving voldoende wegnemen. Ik verwijs in dit verband in het
bijzonder naar het artikel op de website van de Kansspelautoriteit van 15 oktober 2020 met de titel:
'Branchevereniging: in arcadehallen geen kansspelen':
( https ://ka nsspe la utorite it. n 1/ n ieu ws/2020/oktober/bra ncheve ren igi ng/l.

"Branchevereniging Family Entertainment Centers Nederland {FEC Nederland) wil dat in
arcadehallen alleen nog automaten met behendigheidsspel/en staan; voor automaten met
kansspelen is geen plaats meer. FEC Nederland, die circa zeventig procent van de arcadehallen
vertegenwoordigt, heeft de Kso in een brief laten weten dat ermaatregelen zullen worden
getroffen. Die maatregelen leiden er op termijn toe dat alle automaten met kansspelen uit de
arcadehallen verdwijnen. In de tussentijd zijn automaten met kansspelen niet door
minderjarigen te bespelen. Er worden geen automaten met kansspelen meer gekocht. Leden
van FEC Nederland wordenjaarlijks onderworpen aan een audit waarbij wordt gekeken naar
naleving van de afspraken die opgesomdstaan in de brief van FEC Nederland .... Over uiterlijk
tien jaarmoeten alle kermisautomaten met kansspelkarakter van de Nederlandse markt zijn
verdwenen." --

"FEC Nederlandpleit in de brief voor aanpassing van de wetgeving waardoor
kermisautomaten met kansspelen niet meer mogelijk zijn. De Kso onderschrijft dit pleidooi."

In het onderzoeksrapport 2020 van de Kansspelautoriteit met de titel 'Arcadehallen met
kermisautomaten' staat op pagina 10 de volgende aanbeveling:



"Gemeenten wordt geadviseerd om arcadehallen slechts toe te staan als kan worden
aangetoond dat er in de arcadehallen alleen speelautomaten komen te staan zonder
kansspelen. Dit kan bijvoorbeeld worden gerealiseerd door slechts arcadehallen toe te staan
die vergelijkbare maatregelen treffen als FEC Nederland."

Ons bedrijf heeft met diverse vestigingen van Sir Winston Fun & Games een bewezen succesvolle en
laagdrempelige formule kunnen ontwikkelen. Iedereen houdt immers van spelletjes spelen en samen
plezier maken. Het spelaanbod van louter kermisautomaten met een behendigheidskarakter en
behendigheidsspelen gecombineerd met meer dan 80 jaar horeca-ervaring waarbij gastvrijheid en
klantenservice centraal staan zal zorgen voor een leuke en waardevolle toevoeging aan het bestaande
leisure aanbod.

Zwolle wordt gezien als een stad die veel goede kansen en mogelijkheden biedt en hier willen wij erg
graag ondernemen, maar wel op basis van de juiste mogelijkheden.

Daarom doe ik een oproep aan de gemeenteraad Zwolle om kermisautomaten met een
kansspelkarakter uit te sluiten, maar om andere kermisautomaten wél toe te staan.

Wij doen dan ook een klemmend verzoek aan de raad om in de APV het voorgestelde artikel 2.38, lid
1 onder c zodanig aan te passen en vast te stellen waarbij kermisautomaten met een
behendigheidskarakter zijn toegestaan.

Ik dank u vriendelijk voor uw aandacht.




